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Zápis č. 24/17‐20(225) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT v Brně 

konaného 14. května 2019, 14:30 hodin 
zasedací místnost děkanátu FCH 

 
Přítomni:  Diviš, Hároniková, Kalina, Komendová, Krajčovič, Mravec, Obruča, Palovčík, 

Pilátová, Pořízka. 
Omluveni:    Flegr, Sedláček, Szotkowski, Šimončičová, Šintajová. 
Hosté:     Hladík, Vala, Veselý. 

 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Různé 
 
AD 1)  
Předseda AS FCH VUT přivítal přítomné a  zahájil  zasedání. Dotázal  se,  zda všichni  souhlasí 
s navrženým  programem,  případně  zda  někdo  nenavrhuje další  body  do  programu. Nikdo 
nemá námitky; bylo přistoupeno k hlasování: 
Hlasování: 
  Pro:     10 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Jednání AS FCH VUT v Brně bude pokračovat v souladu s navrženým programem.  
 
 
Zápis z minulého zasedání mají všichni k dispozici, nikdo nemá dotazy.  
Hlasování: 
  Pro:     10 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Zápis ze zasedání číslo 224 byl schválen. 
 
AD2) 
Předseda AS FCH informoval, že děkan FCH se z jednání AS omluvil; nicméně na dnešním KD 
zazněly  některé  informace  týkající  se  dokumentů,  které  budou  Akademickému  senátu 
předloženy: 

 Směrnice k VŠKP: Vznikla na úrovni rektorátu, nyní se připravuje fakultní předpis.  V podstatě 
bude obsahovat to, co bylo dosud vydáváno formou pokynu děkana.  

 Připravují  se  směrnice  pro  přijímací  řízení  ‐  obsahově  stejné  jako  pro  stávající 
akademický rok. 

 Směrnice  k SaZŘ  a  stipendijní  řád  ‐  v návaznosti  na  univerzitní  dokumenty  se 
zpracovávají fakultní předpisy.  

 Rozpočet  FCH  ‐  je  rozpracován  a  v současné  době  se  zpracovává  z informačního 
systému rozdělení podílu výuky dle ústavů. Návrh rozpočtu bude projednán s řediteli 
ústavů a předpokládá se  jeho  finální úprava a schválení na zasedání kolegia děkana 
dne 28. 5. 2019.  



 
 

2 
 

Doc. Obruča 

 Z právě obdržených  informací vyplývá, že se připravuje předložení většího množství 
dokumentů  současně  ‐  to  ztěžuje  práci  členům  AS,  jelikož  prostudování  všech 
dokumentů je časově dosti náročné. Reaguje doc. Vala: Argument je logický, nicméně 
u  většiny  dokumentů  se  jedná  pouze  o malé  změny,  resp.  zpřesnění.  Navíc  tyto 
studijní dokumenty spolu do značné míry souvisí a tak  je třeba k nim  i přistupovat  ‐ 
proto  jsou zpracovávány současně. Jedná se vždy o konsensuální stanovisko vedení, 
což znamená, že dokumenty již byly připomínkovány, takže by se neměly vyskytovat 
věcné nedostatky.  

Doplňuje tajemník: Pokud jde o rozpočet fakulty ‐ ten je připraven striktně v souladu 
s pravidly;  zpráva  o  hospodaření  je  ve  stejném  formátu,  což  by  mělo  usnadnit 
orientaci v dokumentu. 

Doc. Diviš 

 Na právní oddělení rektorátu bylo zasláno stanovisko Legislativní komise AS FCH VUT 
k Jednacímu řádu AS FCH VUT; zatím ale není reakce. Členové Akademického senátu 
FCH VUT budou informováni, jakmile bude obdržena zpětná vazba z AS VUT.  

Dr. Pilátová 

 Upozornila na chybějící stolečky v posluchárně 1.13. 

 
Další příspěvky do diskuze nebyly, předseda AS FCH tedy poděkoval všem za účast. 
Následující zasedání bude řádné a uskuteční se dne 11. 6. 2019 ve 14:30 hodin. 
 
Brno, 14. 5. 2019           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
 
 
 
 
............................................                                                    ……………………………………………. 
Kristína Šintajová              Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH          Předsedkyně KAP AS FCH 
   
 

..…………………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


